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Valmistelija Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Arja Isotalo  
ja esittelijä 

Kaupunginhallituksen puheenjohtajisto kävi kaupunginjohtajan kanssa 
kehityskeskustelun 17.2.2022. 
 
Puheenjohtajisto raportoi keskustelun tuloksesta kaupunginhallitukselle. 
 
Liite nro 5. 

    
Ehdotus Kaupunginhallitus merkitsee raportin tiedoksi ja antaa sen edelleen 

tiedoksi kaupunginvaltuustolle. 
 

Päätös Kaupunginkansliakeskuksen johtaja Kristina Lönnfors (peruste: 
kaupunginjohtajan alainen) sekä henkilöstöpäällikkö Thomas Grönholm 
(peruste: kaupunginkansliakeskuksen johtajan alainen) ilmoittivat 
esteellisyydestä ja poistuivat kokoustilasta asian käittelyn ajaksi. 
 
Sihteeriksi valittiin Keijo Tähtinen. 
 
Päätös ehdotuksen mukainen. 


